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Minnesanteckningar från möte den 27 maj 2019 med 

Samrådsgruppen för Biosfärområde Kristianstads Vattenrike. 
  

Närvarande:  

Simon Lennartsson, Kommunstyrelsen  

Therese Granekull, Barn- och utbildningsförvaltningen  

Carina Wettemark, Biosfärkontoret 

Håkan Östberg, Biosfärkontoret 

Karin Magntorn, Biosfärkontoret 

Pyret Ovesson, Biosfärkontoret 

Sam Peterson, Biosfärkontoret 

Åsa Pearce, Biosfärkontoret 

Jonas Schrevelius, C4 Teknik 

Hans Cronert, Miljöavdelningen Länsstyrelsen Skåne/ Kristianstads kommun 

Anders Hallengren, Miljöavdelningen Länsstyrelsen Skåne 

Patrik Jönsson, Christianstads Motorbåtsklubb 

Christer Neideman, Naturskyddsföreningen i Kristianstad 

Agneta Björklund, Naturskyddsföreningen i Kristianstad 

Bengt Hellberg, Beckhovets Fiskebodsförening 

Nils Waldemarsson, Nordöstra Skånes Fågelklubb 

Thomas Lindblad, Nordöstra Skånes Fågelklubb 

Ulf Oscarsson, Vattenrikets Vänner 

 

 

 
Träffen inleddes med att Åsa Pearce presenterar den nya entrén vid parkeringen till Naturum. Hans Cronert och 
Karin Magntorn gav en kort beskrivning av arbetet med den nya spången och gömslet, utemuseum Årummet. 
Efter presentationen fick alla vandra ut på den nya spången och besöka gömslet innan vi samlades i redet för ett 
kortare möte.  

  



 

  

          

 

1. Kort information från Vattenrike 

 

Håkan Östberg ger en kort lägesbeskrivning om den nya delen av Skåneleden som kommer att gå i nordsydlig 

riktning genom kommunen. Leden kommer att bli cirka 14–15 mil lång och heta Skåneleden Vattenriket. Alla 

avtal är klara ner till Åhus. Diskussioner förs nu med samfälligheten längs med kusten söder om Åhus.  

Just nu jobbar man med att markera sträckan Norra Lingenäset till Gropahålet. För att följa Skåneledens 

standard markeras leden i orange. Detta innebär att andra leder kan komma att få nya färger för att inte 

blandas ihop med Skåneleden. Bland annat kommer Linnérundan att markeras om till blå färg. Håkan berättar 

vidare att man håller på att ordna dricksvatten till Ekenabben. Han berättade även kort om ett nytt projekt 

kallat Fiska i Vattenriket. Inom projektet kommer bland annat en brygga anpassad för personer med 

funktionsvariationer att byggas vid Kanalhuset för att underlätta fisket. Bryggan håller på att byggas, klar inom 

kort 

 

Åsa Pearce berättade kort om den tankesmedja som Naturvårdsverket genomförde i Kristianstad 16–17 maj. 

Cirka 300 personer deltog. Hon presenterade även den nya Utflyktsguiden. Guiden delades ut till 

mötesdeltagarna men säljs även på Naturum för 40 kronor. 

 

Karin Magntorn berättade vad som är på gång på naturum. Årets tema är Hitta ut. Vidare berättade hon att 

naturum har haft 935 000 besöker sedan invigningen. Naturvägledarna har flyttat ut i naturen som en del av 

temat Hitta ut. Det kommer att genomföras återkommande vandringar med naturvägledarna under 

sommaren. Naturums sommarprogram är på gång och ligger just nu på tryckeriet. Bland annat kommer 

spångvandringar och Qigong att erbjudas. 

 

Carina Wettemark berättar om 30 års firandet av Vattenrike, som kommer att pågå under hela 2019. Bland 

annat ska en utställning tas fram som kommer att hänga på naturumsbron. Det stora firandet kommer att ske 

den 1 september på naturum. 

 

Jonas Schrevelius gav en kort information om utmärkningen av rännan i Hammarsjön. Halva sträckan är så här 

långt markerad. Utmärkningen kommer i första hand bli digital. 

 

2. Kort information från Länsstyrelsen 

Anders Hallengren informerar att budgetläget hos Länsstyrelsen har ljusnat något, men att det fortfarande är 

ont om resurser. Kjugekull är beslutat som reservat och beslutet har varit ute på remissrunda. På Håslövs 

ängar pågår arbetet med att utvidga reservatet samt en översyn av reservatsföreskrifterna. 

 



 

  

          

 

3. Nästa möte 

4 november 25 november klockan 18:30 på Naturum 

 

Därefter gjordes en kortare vandring till bihotellet där Sam Peterson presenterade det nya pedagogiska verktyget 

Vattenrikeblomman. Som avslutning gick vi upp på den nya bron över Härlövsängaleden som nu gör det mycket 

lättare att ta sig runt Linnérundan. 

 

Efter avslutat möte avtackades Hans Cronert som efter 66 möten som ständig sekreterare nu går i pension. 

 

 

Sekreterare  

Anders Hallengren 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

  

          

 

Sändlista 

Leino Svensson, Kommunstyrelsen 

Simon Lennartsson, Kommunstyrelsen 

Ulrika Tollgren, Kommunstyrelsen 

Marie Thiman, Mark- och exploateringsavdelningen KLK 

Eva Berglund, Planering och Strategi KLK 

Tommy Danielsson, Miljö- och samhällsbyggnadsförvaltningen 

Ulrika Hedlund, Miljö och samhällsbyggnadsförvaltningen 

Jonas Schrevelius, C4 Teknik 

Ulrika Cedell, Kultur- och fritidsförvaltningen 

Lars Jennfors, Kultur- och fritidsförvaltningen 

Anna Karlsdotter, Barn- och utbildningsförvaltningen 

Therese Granekull, Barn- och utbildningsförvaltningen 

Carina Wettemark Biosfärkontoret KLK 

Karin Magntorn, Biosfärkontoret KLK 

Pyret Ovesson, Biosfärkontoret KLK 

Dan Gerell, Biosfärkontoret KLK 

Åsa Pearce, Biosfärkontoret KLK 

Sam Peterson, Biosfärkontoret KLK 

Ebba Trolle, Biosfärkontoret KLK 

Andreas Jezek, Biosfärkontoret KLK 

Håkan Östberg, Biosfärkontoret KLK 

Sussie Söderlund, Biosfärkontoret KLK 

Ingela Lundqvist, Länsstyrelsen Skåne 

Cecilia Backe, Länsstyrelsen Skåne 

Hans Cronert, Länsstyrelsen Skåne 

Anders Hallengren, Länsstyrelsen Skåne 

Henrik Andersson, Skogsstyrelsen 

Peter Askman, Region Skåne 

Ingemar Jönsson, Högskolan Kristianstad 

Hans Persson, LRF Kristianstad 

Sven Nilsson, LRF Kristianstad 

Ulf Oscarsson, Vattenrikets vänner 

Mathias Johansson, Jägareförbundet 

Christer Neideman, Naturskyddsföreningen 

Nils Waldemarsson, Nordöstra Skånes Fågelklubb 

Thomas Lindblad, Nordöstra Skånes Fågelklubb 

Evert Walfridsson, Nordöstra Skånes Fågelklubb 

Erik Baekstedt, Nedre Helgeåns Regleringsföretag 

Åke Svensson, Nedre Helgeåns Fiskevårdsområde 



 

  

          

Hans Wellin, Nedre Helgeåns Fiskevårdsområde 

Sven Olsson, Köpinge Fiskevårdsförening 

Claes Bergkvist, Ålakademin 

Patrik Jönsson, Christianstads Motorbåtsklubb 

Bengt Hellberg, Beckhovets Fiskebodsförening 

Olle Andersson Kristianstads Drottningklubb 

 


